

A close-up photograph of water with a golden, shimmering light reflecting off its surface, creating a pattern of ripples and highlights. The text is overlaid on the lower half of the image.

ERLEBNISSE,
DIE UNTER DIE HAUT GEHEN.

About



Bei BEYONDSKIN stehen wir für Exzellenz in der Hautpflege und bieten maßgeschneiderte Lösungen, um Ihre natürliche Schönheit zu enthüllen. Tauchen Sie ein in eine Welt der Entspannung und Erneuerung, während unsere Experten Sie mit den feinsten Produkten und Techniken verwöhnen. Gönnen Sie sich das ultimative Selbstpflegetherlebnis und umarmen Sie einen strahlenden, leuchtenden Teint. Ihre Reise zu gesunder, leuchtender Haut beginnt hier.

At BEYONDSKIN we stand for excellence in skincare, offering tailored solutions to reveal your natural beauty. Step into a world of relaxation and renewal as our expert therapists pamper you with the finest products and techniques. Treat yourself to the ultimate self-care experience and embrace a radiant, glowing complexion. Your journey to healthy, luminous skin starts here.

Rituals

MBR® - MEDICAL BEAUTY RESEARCH

Business Skin Doping	60min - CHF 195.00
Medical Skin Healing	60min - CHF 195.00
Contoure Lifting	90min - CHF 285.00
The Golden Eye	40min - CHF 185.00
Skin Glow	120min - CHF 285.00
Pure Perfection	120min - CHF 310.00
THE BEST	120min - CHF 365.00
The BEYONDSKIN Experience	180min - CHF 780.00
<hr/>	
Ultrasound	60min - CHF 175.00
Needling	120min - CHF 390.00

MSB® - MEDICAL SPIRIT OF BEAUTY

Alpha Trophox	60min - CHF 195.00
Fruit Acid	60min - CHF 195.00

THE CURE TRANSFORMATIONS (all rates in CHF)

Fruit Acid	Set of 5 - 899.00	Set of 8 - 1'450.00*	Set of 10 - 1'750.00*
Ultrasound	Set of 5 - 799.00	Set of 8 - 1'299.00	Set of 10 - 1'550.00
Needling	Set of 3 - 1'100.00	Set of 6 - 2'100.00*	

* Including a matching product supporting your skin requirements

EXTRAS- ONLY IN COMBINATION WITH A FULL TREATMENT (all rates in CHF)

Fruit Acid	45.00	Arm & Hand Rejuvenation	75.00
Vitamin C Shot	35.00	Exclusive Collagen Mask	55.00
Lip Wax	15.00	Eyelash Tint	30.00
Face Wax	60.00	Eyebrow Tint	20.00
Eye Patches	35.00	Eyelash & Brow Tint	35.00
Golden Eye Patches	135.00	Eyelash Lift incl. Tint	120.00
		Eyebrow Lift incl. Tint	120.00

FOR GENTLEMEN ONLY

Business Booster	60min - CHF 195.00
------------------	--------------------

MBR[®]

HAUTPFLEGE AN DER GRENZE ZUR MEDIZIN



Die erste deutsche, professionelle High-end-Konzeptpflege MBR[®] begeistert seit dem Jahr 2000 mit innovativster Hautpflege an der Grenze zur Medizin. Führende Dermatologen und Ästhetik-Mediziner entwickeln Premium-Pflegeprodukte mit höchstmöglichen Wirkstoffkonzentrationen und gleichzeitig optimaler Hautverträglichkeit. Dem Wunsch nach wahrer Hautperfection können wir durch gezielte, massgeschneiderte Behandlungsmethoden perfekt gerecht werden und somit sensationelle Ergebnisse erzielen. Ein Lifting ohne Skalpell.

The first German high-tech premium brand MBR[®] convinces with innovative skin care products on the boarder of medicine. Since the year 2000 leading dermatologists and aesthetic physicians have been developing premium skin care with the highest possible active ingredient concentrations while at the same time achieving optimal skin tolerance. To meet the wish for true skin perfection, we have developed customized treatments adapted to the needs of your skin providing sensational effects. Enjoy lifting effects without surgery.

MSB[®]

MEDICAL SPIRIT OF BEAUTY



MSB[®] repräsentiert eine ganzheitliche, massgeschneiderte, professionelle Konzeptpflege der neuesten Generation, basierend auf intelligenten Anti-Ageing-Strategien. Seit 2003 entwickelt ein Team aus führenden Dermatologen und Ästhetik-Medizinern cosmeceutische Systempflege für Sie und Ihn. MSB[®] Pflegeprodukte werden allen komplexen Ansprüchen an heutige Hautpflege gerecht und überzeugen mit beeindruckender Sofort- und nachhaltiger Langzeitwirkung. Therapeutisch aktive Wirkstoffe in höchsten Konzentrationen sind der Garant für Hautperfektion ohne Grenzen.

MSB[®] represents a holistic, customized, professional, state-of-the-art systemic beauty care, based on intelligent anti-aging strategies. Since the year 2003 a team of leading dermatologists and aesthetic physicians has been developing cosmeceutical care products for male and female. MSB[®] skin care products fulfil the expectations of contemporary skin care and convince with long-lasting effects. Therapeutical active ingredients in high concentrations guarantee sensational effects without limits.



